

TENDER ADDENDUM**Barn Restoration 5039 Russell Road****NR115****February 23, 2018****Page 1 of 1****ADDENDUM No. 2****ADDENDA À LA SOUMISSION****Restauration de granges 5039 chemin Russell****NR115****Le 23 février 2018****Page 1 de 1****ADDENDA no. 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Currently, 03 36 20 – **CONCRETE FINISHING**; 2.1.1.1.1 calls for SIKAFLOOR 3S and we would like to request the approval of our alternate material **LIQUI-HARD**. Please see link below to forward for review.

LIQUI-HARD

<https://www.wrmeadows.com/en-ca/liqui-hard-canada/>

A1. Add the following clause to Specification Section 03 36 20 Concrete finishing: 2.1.1.1.2 Liqui-hard concrete densifier and chemical hardener by W.R. Meadows of Canada.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Présentement, la section 03 36 20 – **FINITION DE SURFACES EN BÉTON**; 2.1.1.1.1 demande le produit SIKAFLOOR 3S et nous voulons faire la demande pour utiliser un produit alternatif **LIQUI-HARD**. Voir le lien ci-bas pour référence.

LIQUI-HARD

<https://www.wrmeadows.com/fr-ca/?s=liqui-hard>

R1. Ajoutez la provision suivante à la section 03 36 20 'Finition de surfaces en béton' des spécifications : 2.1.1.1.2 Liqui-Hard Densificateur et Durcisseur Chimique pour Béton de W. R. Meadows.

Nathalie Rheault
Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux